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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . §-a alapján bejelentjük, hogy írásbeli választ igénylő kérdést kívánunk
feltenni Dr. Kökény Mihány egészségügyi, szociális és családügyi miniszter úrnak

„Lát-e lehetőséget arra, hogy az özvegyi-nyugdíjemelésnél azok is kapjanak emelést,
akiknek az egyűttfolyósítot nyugdíja még mindig magasabb mint a saját és özvegyi

nyugdíja?"
címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Az özvegyi nyugdíjak elmúlt évi emelése során problémát okozott, hogy azon nyugdíjasok,
akiknek a saját jogú és a megemelt özvegyi nyugdíjuk együttes összege nem érte el az
egyesített ellátás mértékét, semmilyen emelésben nem részesültek . Sajnálatos módon a
tájékoztatásuk is hiányos volt, így sokan országgyűlési képviselőkhöz fordultak kérdéseikkel .

Kérdezzük Miniszter Urat, hogy lát-e lehetőséget arra, hogy a novemberi nyugdíjemelésnél
azok is kapjanak emelést, akiknek az együttfolyósított nyugdíja még mindig magasabb mint a
saját és özvegyi nyugdíja együtt? Van-e annak akadálya, hogy az egyesített ellátás összege ne
január 1-én, hanem az özvegyi nyugdíj 30%-ra való emelésével együtt valósuljon meg?

Írásbeli választigénylőkérdés

Budapest, 2004 . szeptember 2 .
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